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Today’s Meeting Agenda

1. PAPO Executive Members 2022-2023
2. Who is in PAPO?
3. What is PAPO?
4. Purpose of PAPO
5. PAPO vs PAPO Executive
6. Past Donations and Recent Projects
7. Class Representatives
8. Volunteers – Volunteer Form
9. Mr. Bouchard
10. Our Safety Recap
11. Q and A



Who is PAPO?
ALL THE PARENTS FROM PYTHAGORAS ACADEMY



What is PAPO? 

● PAPO is the officially recognized collective voice of parents 
of our school. 

毕达家长委员会是学校所认可的代表家长发声的团体

● PAPO are forums within our school community to discuss 
matters affecting the school and the education of the 
children.

毕达家委会成立是为了更好帮助学校更好的发展和教育我们
的孩子

● Parent’s voices are a tremendous value to our school.

家长的意见和建议对学校来说是最宝贵的



● PAPO offers a wealth of ideas and support in the challenges 
that face the school. 

家委会协助学校一起解决面临的困难与挑战

● PAPO strives to represent the diversity within the communities 
and contribute to the benefit of all students by:

家委会努力代表学校社区的多样性并通过以下的几点为孩子们
的利益作出贡献

- Providing opportunities to educate and inform  
parents about the school  

给家长提供了解学校以及社区文化的机会
- Involving parents in volunteer activities
鼓励家长通过作为学校义工的机会参与到学校社区的建
设中
- Openly discussing parents’ concerns and 
aspirations  

鼓励家长大胆说出他们的想法和疑问



Purpose of PAPO  
家委会职责

● To advise the school on parents’ views and feedback about school 
programs, plans and activities.  

及时与学校沟通关于学校家长给出的建议和意见，例如课程，计划和活动

● To organize PAPO activities and events.  

组织家委会的活动

● To encourage parent involvement in the school, and to support programs 
that promote parent involvement.  
支持并鼓励家长尽量参与学校的活动从而建立一个欢乐的必达社区



● To communicate with parents, and to promote cooperation 
between the home and the school in providing support for the 
education of our children.
与家长沟通，促进家长与学校的合作从而给孩子们提供更好的
的教育

● To assist parents in accessing the system and to advocate 
on behalf of parents and students.
协助家长灵活运用学校的系统

● To provide financial support for the goals of the school.
通过募捐活动帮助学校完善设施及教学项目



What is the difference between PAPO 

and the PAPO Executive?
家委会和家委会执行委员会的区别

The PAPO Executive is a group of volunteer parents confirmed by PA who represent the voice of all school 
parents.  The Executive team helps to organize all the PAPO events during the course of the school year, 
such as the most recent uniform sale, Breakfast with Santa, Book Drive, Silent Auction/PA Gala and 
Teacher’s Appreciation Week, and other fundraising events.
家委会执行委员会是由学校和家长共同选出的一群代表所有家长发声的义工家长们，执行委员会负责组织整
个学年所有的家委会活动，例如刚刚圆满结束的“校服义卖”， 圣诞节的“与圣诞老人共进早餐” “书本
捐赠活动” “无声竞拍” ”一年一度的学校筹款晚宴“ ”感谢教职工周“ 和其他的小型募捐活动.



Our GALA Dinner Gallery:



Our Auction Gallery:



PAPO Fund Distribution:



Our Generous PAPO Fund



Recent Projects & Success



Class Representatives:  班级代表

A volunteer parent is selected to be a class representative to support and help the home 
room teacher to send messages and information that they want to share with the parents of 
his/her class.  

班级代表是每个班级由老师和家长共同选出代表每个班级发声和传播讯息的家长义工



Our 2022-23 Class Representatives:

Class Class Rep Name Student Name
K-C Fay Zhao Alex's Mommy
K-T Michael Qiang Adam's Daddy

K-G Yu Ming Zhang Emilia's Mommy
1-C Yvonne Zhang James's Mommy
1-H Jiayu Liao Cyrus's Mommy
2-C Amanda Yuan Seraphina's Mommy
2-M Jiantao Zou Hannah's Mommy
3-K Ivy Yang Jayden's Mommy
3-V Jie Hao Philip's Daddy
4-S Jasmine’s Mommy
4-M Jessica Xu Joy's Mommy
5/6P Mina Ye Ethan's Mommy

6M Selena Lin & Eva Liu Aaron & Edison's Mommies
7/8B Mary Xiao Yvonne's Mommy

JK-DaVinci Xiao Yang Angela's Mommy
JK-Galelio Shirley Gao Sophia's Mommy

Monica Tsao-Morrison



Volunteers:
If you want to volunteer or have any comments, concerns, commendations please
email us at papo.executive@pythagorasacademy.ca.  Take a moment to complete our 
VOLUNTEER FORM to give us more feedback and to learn more about you!

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc0nrqyE5_mFlw5ujRfiSu5JSXdpZOVqMD-
foYd8iwghja-Zg/viewform

All the information from PAPO will be notified by email, through Class WeChat and the PA Bullentin.  
To learn more about PAPO, please log onto the school’s website at the below link.

https://pythagorasacademy.ca/parents-organization/

mailto:papo.executive@pythagorasacademy.ca
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc0nrqyE5_mFlw5ujRfiSu5JSXdpZOVqMD-foYd8iwghja-Zg/viewform


Michael Bouchard
Head of School



● Students are encouraged to practice frequent hand washing throughout the day.

● Higher quality air flow (fresh air) in all classrooms by ensuring every classroom is equipped with a 

fan and windows are opened regularly.

● Classrooms are cleaned each day and high touch surfaces will be be cleaned at least twice a day.

● More learning will take place outdoors.

● Parents are asked to keep students at home if they are showing any signs of a fever, cold, flu or 

Covid-like symptoms. All teacher and staff follows this protocol as well.

To ensure on the Safety of our Children



Questions & Answers


